
 
Referat – ordinær generalforsamling i Dansk J/80 Klub 30. August 2014 

 
Dette er et referat af den ordinære generalforsamling i Dansk J/80 Klub, 
som i overensstemmelse med vedtægterne blev afholdt i forbindelse 
med DM i Nivå d. 30/8 2014. Tilstede var en beslutningsdygtig majoritet 
af klubbens medlemmer.  
 
Dagsorden og beslutninger var som følger: 
 
1. Valg af dirigent:  

Ann-Marie Mohr (KDY) valgtes med akklamation og konstaterede, 
at generalforsamlingen var indkaldt i overensstemmelse med 
vedtægterne.  

2. Formandens beretning 

Formand, Jens Harsaae, aflagde en kort beretning, hvor han 
noterede sig klassens fremgang og øgede aktivitetsniveau, bl.a. 
som resultat af de muligheder, som Sejlsportsliga-stævnerne har 
givet klassen. Formanden opfordrede alle J/80-sejlere til at bidrage 
til klassens aktiviteter.  

3.  Årsregnskab:  

Årsregnskab 2013 blev aflagt i forbindelse med den ekstraordinære 
generalforsamling d. 5. Februar 2014. Jesper Adler (kasserer) vil 
lægge halvårsregnskab op på hjemmesiden. Han gav en mundtlig 
redegørelse for klubbens nuværende økonomiske situation, som er 
tilfredsstillende.   

4. Indkomne forslag:  

Der var ikke indkommet forslag til generalforsamlingen.  

5. Fastsættelse af kontingent:  

Mødet tilsluttede sig bestyrelsens anbefaling om fastholdelse af det 
nuværende kontingent-niveau (kr. 500 og kr. 100). 

6. Valg af formand:  

Formanden var ikke på valg. 



7. Valg af to bestyrelsesmedlemmer og en suppleant:  

Jens Kristian Andersen er planmæssigt udtrådt af 
bestyrelsen. Mødet tilsluttede sig bestyrelsens anbefaling af Claus 
Rindom og Niels Feerup til nyvalg. 

8. Valg af revisorer og en suppleant:  

Flemming Djernæs genvalgtes som revisor. 

9. Vedtægter og klassebestemmelser:  

Bestyrelsen anbefaler en gennemgang og evt. ændringer af 
vedtægterne ved en ekstraordinær generalforsamling primo 2015. 
Interesserede er velkomne til at engagere sig i arbejdet.  

Eventuelt 
- Stævnekalender 2015 blev kort diskuteret. Lars Dybro 

Frederiksen meldte sig til at bidrage til arbejdet med at 
fastlægge næste års stævneprogram. 

- Erfaringerne fra at sejle parallelt med Sportsbåd-ligaen 
(”Sportsbåd Open”) blev diskuteret og fundet positive. Der blev 
udtrykt ønske om at også fremover afholde J/80-stævner 
sammen med Sportsbådsligaen. 

- Kasserer, Jesper Adler, opfordrede alle til at overveje mulige 
sponsorer. Formand, Jens Harsaae, takkede SLAM og Quantum 
Sails for deres gode bidrag til indeværende sæson.   

 


